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Abstract (en)
[origin: CA3153471A1] The invention relates to a method for controlling a slide direction in a branch point (23) and a slide, in particular a water
slide, in which a slide surface (19) of the branch point (23) is wetted with water, and the branch point (23) is formed: with a first slide connector (24)
for a slide entrance, with a second slide connector (25) for a slide exit, with a third slide connector (27) for a further slide exit, wherein the first and
second slide connector (24, 25) are provided adjacently to each other, and the third slide connector (27) is provided removed from or opposite the
first and second slide connector (24, 25), and a mouth region (34) is formed between the first and second slide connector (24, 25) and the third slide
connector (27). (See Figure 1)

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Steuerung einer Rutschrichtung in einer Weiche (23) sowie einer Rutsche, insbesondere Wasserrutsche,
bei der eine Rutschfläche (19) der Weiche (23) mit Wasser benetzt wird und die Weiche (23) ausgebildet ist: mit einem ersten Rutschenanschluss
(24) für einen Rutscheingang, mit einem zweiten Rutschenanschluss (25) für einen Rutschausgang, mit einem dritten Rutschenanschluss (27) für
einen weiteren Rutschausgang, wobei der erste und zweite Rutschenanschluss (24, 25) benachbart zueinander vorgesehen sind und der dritte
Rutschenanschluss (27) entfernt oder gegenüberliegend zum ersten und zweiten Rutschenanschluss (24, 25) vorgesehen ist, und zwischen dem
ersten und zweiten Rutschenanschluss (24, 25) und dem dritten Rutschenanschluss (27) ein Mündungsbereich (34) gebildet ist.
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